

# MÖTESPROTOKOLL \$\$M7 22/23

Onsdagen den 19/04-2023 kl. 18:07.

Dragskåpet, Teknikringen 36B

## Närvarande

Elsa Berlin, ordförande

Emma Kroon, vice ordförande

Emmy Albinsson, kassör

Elin Sergel, lokalansvarig

Erik Estreen, sekreterare

Nora Mac Key, eventkoordinator

Alex Hellgren, kommunikationsansvarig

Ella Westling, ambassadör

Markus Olsson, sökande till Vice ordförande

## Bilagor: 10

### 1. Formalia

#### a. Mötets öppnande

Ordförande Elsa Berlin öppnade mötet kl 18:07.

#### b. Mötets behöriga utlysande

#### Bilaga

Kallelse skickades ut 5/4-2023 och publicerades i draget och på hemsidan samma dag. Föredragningslistan skickades ut 17/4 och publicerades i draget och på hemsidan samma dag, vilket var efter tidsgränsen på grund av stress och förvirring av Elsa Berlin

*Mötet beslutade*

*att* mötet var behörigt utlyst.

### c. Val av justeringsperson

Elin Sergel Ekmark anmälde sig frivilligt.

*Mötet beslutade*

**att** välja Elin till justeringsperson.

### d. Anmälan av förhinder

Fredrika kunde inte komma på mötet.

### e. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövde göras.

### f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

### g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

### h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för \$\$m6 var utskrivet och justerat 06/04-2023, vilket var 1 dag efter tidsgränsen på grund av mailstrul och en miss på onsdagen.

*Mötet beslutade*

**att** lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

### i. Fastställande av föredragningslistan

**Bilaga**

Elsa föreslog att lägga till punkt 6 “motioner” och lägga till punkt 6.a “3 SNor”. Elsa föreslog även att flytta “äskningar” till punkt 2, samt att lägga till punkt 3b “Fredrika Kutteneuler från styrelsen”, samt konsekvensjustera därefter.

*Mötet beslutade*

**att** fastställa föredragningslistan i dess reviderade form.

### j. Beslutsuppföljning

Det fanns inga nya beslut att följa upp.

## k. Meddelanden

Det fanns inga meddelanden.

## i. Presentation av fika

Elin presenterade punkten, där hon bakat en kaka samt köpt kanellängder!



## 2. Äskningar

Bilaga

### a. Ta-ikapp medaljer

Markus Olsson tog upp punkten. Styrelsen tyckte att det verkar som en bra idé.

*Mötet beslutade*

*att* bifalla äskningen.

### 3. Entlediganden

a. Anahit Vagoian från Bluffis

Anahit ville entlediga sig för personliga skäl som ledamot från Bluffis.

b. Fredrika Kutteneuler från Styrelsen

Fredrika ville entlediga sig för att prioritera den mentala hälsan, från posten Nr1.

Mötet bestämde sig för att fatta beslutet i klump.

*Mötet beslutade*

*att* entlediga Anahit Vagoian som ledamot från Bluffis, och Fredrika Kutteneuler som Nr1 från Styrelsen.

### 4. Adjungeringar

Inga adjungeringar har kommit.

### 5. Ändringar av PM

a. PM för affischering

Elsa Berlin tyckte att den borde tas bort, men arkiveras i Areal och på drive.

*Mötet beslutade*

*att* ta bort PM för affischering .

b. PM för hantering av personuppgifter

**Bilaga**

Mötet diskuterade hur pedagogisk den är samt vilka ändringar som har gjorts av Elsa Berlin.

*Mötet beslutade*

*att* revidera PM enligt bilaga samt föreslagna ändringar.

c. PM för hantering av trygghetsärenden

**Bilaga**

Mötet diskuterade PMet som skapades från policy för trygghetsärenden.

### 6. Motioner

a. 3 SN1or

**Bilaga**

Mötet diskuterade punkten och tycker att det verkar väldigt rimligt.

*Mötet beslutade*

*att* yrka bifall på motionen.

## 7. Propositioner

### a. Policy för trygghet

**Bilaga**

Mötet diskuterade punkten och feedback hur man kan förbättra den.

*Mötet auktionerades till 19:15 från 19:08.*

*Mötet återupptogs 19:16.*

*Mötet beslutde*

*att* anta policyn med kommande ändringar.

### b. Stadgeändringar gällande salamandrarna **Bilaga**

Ella tog upp propositionen och förklarade vilka ändringar i stadgarna som ska göras.

*Mötet beslutade*

*att* anta propositionen i sin helhet.

### c. Nya bord och stolar

**Bilaga**

Elin tog upp propositionen om och hur kommunikationen med företaget gått.

*Mötet beslutade*

*att* anta propositionen med korrekta siffror.

### d. Budget\*

**Bilaga**

Emma gick igenom och förklarade förändringar samt planen för budgeten. Mötet går till diskussion.

*Mötet beslutade*

*att* anta propositionen.

## 8. Styrelsetummar

Styrelsen ville ge en tumme till Frans Alvem för hans ordentliga kvittoredovisning där han även mailat bild av kvittoredovisningen.

*Mötet beslutade*

*att* ge en Styrelsetumme till Frans Alvem.

## 9. Interimsval

Styrelsen har inga att välja och valhandlingar ska skrivas.

## 10. Övriga frågor

Handlingspub och handlingslunch diskuterades, där styrelsen ska sitta i draget tillsammans så folk kan komma och få hjälp samt ställa frågor. Kommer ske på onsdag den 3e maj.

Elsa ville påminna OAR att betala moms.

Utdelning av tummar sker i samband med handlingslunch.

OAR4 och OAR-avtackning planerades.

## 11. Ansvarsfördelning

Motionssvar är uppdelat.

## 12. Nästa möte

Osäkert om det blir ett till \$\$M.

## 13. Mötets avslutande

Ordförande Elsa Berlin avslutade mötet kl 20:16.

Vid pennan, Stockholm 2023-04-19

Justerat, Stockholm 2023-05-03

---

Erik Estreen,

---

Elin Sergel Ekmark,

Sekreterare

Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2023-05-03

---

Elsa Berlin,

Ordförande

Protokoll \$\$M7  
2023-04-19  
Sid 7(7)

